
Protokoll nr: 11 

Solna-Sundbybergs BK den 7 december 2015 
 
 

Protokoll fört vid styrelsemöte på Solna- Sundbybergs BK 

Kl: 18.00- 21.00 

Närvarande: Stefan Björkman, Malin Bergh, Elisabeth Skantz, Maria Enryd, Agneta Lundström, Anna 

Lindstedt, Josefin Lindberg, Åza Dalberg, Martin Pettersson 

Förhinder: Elizabeth Skantz. 

Frånvarande: Martin Pettersson.  

 

§ 67. Mötets öppnande samt val av justeringsman. 

Mötet öppnas av ordförande Stefan Björkman.  

 

BESLUT: Till justeringsman valdes Åza Dalberg. 

 

§ 68. Fastställande av dagordning:  

BESLUT: Godkändes. 

 

§ 69. Plan för verksamhetsberättelse: 

 Planering av årsmöte. 25 februari 2016 kl 18,30. Vi går igenom verksamhetsberättelsen och ser 

vilka delar vi måste se över och vad som skall begäras in från sektorerna. 

Styrelsemöte 11 jan-16. 

Prioriterade satsningar inför 2016- styrelsearbete. 

Valberedningens förslag 

Maria fixar kallelsen imorgon. 

§ 70. Månadsinfo samt To Do lista: 

Vi går igenom de punkter som inkommit till månadsinfo. 

Agis tävlingskommitté redovisar tävlingen från förra helgen. 

Funktionärsfesten, bättre planering till nästa år. 

Instruktörsutbildning- till våren. Vi har ett par intresserade för grundmodulen samt att Teresa D’ 

Angelo vill gå A2 till våren, hon återkommer med mer info. 
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Valberedningen har hört av sig angående kassörsposten, svårt att hitta kandidat som vill ta på sig 

uppdraget som det ser ut idag. Kan man dela på kassörsuppdraget och lägga ut delar av det på 

annan aktör? Kostnaden för detta blir ganska stor. 

 

§ 71. Övriga frågor: 

§ 72. Mötets avslutande: Stefan tackade för kvällens möte och avslutade årets sista 

styrelsemöte. 

God Jul & Gott Nytt År! 

 

 

 

Stefan Björkman   Maria Enryd 
Ordförande   Sekreterare 

 

 

Åza Dalberg 
Justerare 

 

 


